

Информация

https://www.elibrary.ru/author_profile.asp?authorid=867845
<https://mgimo.ru/people/gulov/>

Сайты

<http://tea4er.com>
<http://гулов.рф>
<http://tea4er.ru>

Контакты

gulov@tea4er.org
<https://vk.com/artemgulov>

**Доцент кафедры английского языка №6 МГИМО МИД России,
кандидат педагогических наук**

Гулов Артем Петрович является выпускником Белгородского государственного национального исследовательского университета по специальностям «Иностранные языки» (2008) и «Менеджмент организации» (2010). Там же в 2016 защитил кандидатскую диссертацию по теме «Генезис содержания нравственного воспитания школьников в общеобразовательных учреждениях США». 2017 - 2022 — работал методистом в Центре педагогического мастерства и тренером команды Москвы по подготовке к всероссийской олимпиаде школьников. Общий педагогический стаж — с 2008 года.

Основные научные интересы — образование в США и концептуальные особенности подготовки к ВСОШ. Среди опубликованных трудов — статьи в журналах, монографии, учебные пособия, в том числе авторское учебно-методическое пособие по подготовке к олимпиаде, изданное в издательстве Pearson. Опубликовано более 30 научных трудов и издано более 20 пособий по тематике подготовки к олимпиадам (ВСОШ), единому государственному экзамену (ЕГЭ), выпускным проверочным работам (ВПР).

Имеет международные сертификаты Кембриджского университета, такие как TKT, CELTA, CPE, подтверждающие квалификации преподавателя и уровень владения английским языком C2. Проходил языковую практику в международных языковых школах. Регулярно выступает на конференциях, а также проводит курсы повышения квалификации учителей по теме подготовки к лингвистическим олимпиадам.

Был награжден грамотами и грантами Департамента образования города Москвы.

Associate Professor, Candidate of Pedagogical Sciences

Artem P. Gulov holds degrees in Foreign Languages (2008) and Organisation Management (2010) from the Belgorod State National Research, where he also successfully defended his PhD thesis defence on the topic «Genesis of the content of moral education of schoolchildren in public educational institutions in the USA» in 2016. Worked as a methodologist at the Centre for Pedagogical Excellence and as a mentor of the Moscow city team in the All-Russian School Olympiad from 2017 until 2022; general teaching experience dating from 2008.

Main research interests are education in the United States and the conceptual features of preparation for the All-Russian School Olympiad. Among his published works are articles in magazines, monographs, teaching manuals (including an original educational and methodological manual for preparing for the Olympiad, published by Pearson). His bibliography encompasses over 30 scholarly publications and over 30 textbooks on the topic of preparation for Olympiads (VsOSH), the Unified State Exam (EGE), and Final Test Papers (VPR).

Holds international certificates from the University of Cambridge, such as TKT, CELTA, CPE, certifying pedagogical qualifications and English proficiency at C2 level. Has completed language practice courses in international language schools. Regularly speaks at conferences, as well as conducts refresher courses for teachers on the topic of preparation for linguistic olympiads.

Awarded with various certificates and grants by the Moscow Department of Education.

Main areas of pedagogical expertise are «General English» and «Home Reading» for undergraduate and graduate students.